

**NERAPKEUN MÉTODE SHOW DON'T TELL  
DIBANTU MÉDIA GOOGLE SITES  
DINA PANGAJAR NULIS CARITA PONDOK  
MURID KELAS X SMAN 3 CIMAHI  
TAUN AJARAN 2023/2024**

*ku*

Fuji Lestari Anjani

NIM 205030085

**RINGKESAN**

*Kasang tukang panalungtikan ieu dumasar kana kurangna kamampuh siswa dina matéri nulis carita pondok. Kamampuh nulis carita pondok siswa anu handap disababkeun ku kasusah mekarkeun gagasan carita jeung milih kecap jeung basa anu bener dina nulis carita pondok. Ku kituna, panalungtik ngayakeun penelitian ngagunakeun metode Show Don't Tell dibantu media Google Sites, pikeun ningkatkeun kamampu nulis teks carita pondok. Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun nguji éféktivitas métode Show Don't Tell dibantu media Google Sites dina diajar nulis téks carita pondok, sarta nguji kamampuh siswa nulis carita pondok, ogé nalungtik béda dina kamampuh nulis teks carita pondok kelas ékspérimén. siswa anu ngagunakeun métode Show Don't Tell dibantu media Google Sites jeung kelas kontrol siswa anu ngan ngagunakeun métode diskusi. Métode anu digunakeun dina ieu panalungtikan nyaéta métode ékspérimén kuantitatif, kalayan Desain Kuasi Ékspérimén. Dumasar kana hasil panalungtikan, bisa dicindekkeun yén aya bédana kamampuh nulis téks carita pondok antara kelas ékspérimén jeung kelas kontrol. Ieu bisa dibuktikeun dina kamampuh siswa nulis carita pondok. Rata-rata prates diala ku kelas ékspérimén éta 75,48 ka 87,04 dina postates kelas eksperimen. Rata-rata prates diala ku kelas kontrol éta 61,04 ka 79 dina pascates kelas kontrol. Aya béda anu signifikan dina hasil diajar kamampuh siswa dina nulis carita pondok. Hasil ieu bisa dibuktikeun ku tés statistik, test Mann Whitney. Hasil tés sig. tina tés statistik nyaéta  $0003 < 0,05$ . Ku kituna, diajar nulis carita pondok ngagunakeun métode Show Don't Tell kalayan bantuan média Google Sites sacara efektif dianggo sareng dilaksanakeun kalayan saé.*

**Kecap konci:** *tulis carita pondok, Métode Show Don't Tell, média Google Sites*